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Beste leden van de VvGH,

Graag geven we een update van de laatste activiteiten van de VvGH.

Terugblik Algemene Ledenvergadering 16 mei 2023

Op 16 mei hebben we een goed bezochte en zeer geanimeerde Algemene Ledenvergadering
gehad.

Maarten Koudenburg heeft ons enthousiast verteld over de laatste ontwikkelingen bij Heineken
en heeft een inkijkje gegeven in alle
activiteiten op het gebied van
duurzaamheid, lopende projecten en
nieuwe ontwikkelingen. Zijn presentatie
treft u aan op de ledenpagina van onze
website (zie link)

Rogier Bouwman heeft een helder beeld
geschetst over de actuele en positieve
situatie van ons Pensioenfonds, het
HPF-beleid met betrekking tot duurzaam

beleggen en de status en de processtappen voor de ontwikkeling van het nieuwe
pensioenstelsel. Inmiddels weten we dat het nieuwe stelsel door de Eerste Kamer is
goedgekeurd. Ook de presentatie van Rogier treft u aan op onze website (zie link).

Na een gezellige en goed verzorgde lunch zijn in de middag het jaarverslag, de financiële

resultaten van 2022 en de begroting voor 2023 door
de aanwezige leden onder dank en applaus
goedgekeurd. De voorgestelde contributie verhoging
voor 2024 van € 15,-- naar € 20,-- per jaar is met
algemene stemmen aangenomen. 

Riet Boef is hartelijk bedankt voor al die jaren dat ze
nauwgezet en met veel aandacht de financiën en de
leden van onze vereniging heeft verzorgd. 

Vervolgens is er een terugblik gegeven op de activiteiten van 2022 en de lopende zaken voor
2023, waaronder de gesprekken die de Pensioencommissie van de VvGH heeft gehad met
alle sociale partners over het invullen van het Hoorrecht. Met behulp van Mentimeter konden
de aanwezigen hun mening geven over verschillende onderwerpen, waar bestuur en
commissies gebruik van maken bij de verdere uitwerking van de plannen.

De concept notulen van deze Algemene Ledenvergadering van 16 mei treft u aan als bijlage
(zie link) bij deze ledenbrief maar is ook op de ledenpagina van de website van onze
vereniging te lezen. De bijbehorende presentatie en de Mentimeter resultaten staan ook op de
VvGH website. Op verzoek stuurt het secretariaat van de VvGH
(secretariaat@vvgheineken.nl)  u graag een hard copy van alle stukken.

https://www.vvgheineken.nl/20230508-hns-verduurzaming-maarten-koudenburg/
https://www.vvgheineken.nl/20230508-hns-verduurzaming-maarten-koudenburg/
https://www.vvgheineken.nl/20230508-hns-verduurzaming-maarten-koudenburg/
https://www.vvgheineken.nl/20230516-presentatie-vvgh-hpf/
https://www.vvgheineken.nl/20230516-presentatie-vvgh-hpf/
https://www.vvgheineken.nl/20230516-presentatie-vvgh-hpf/
https://www.vvgheineken.nl/concept-notulen-algemene-ledenvergadering-vvgh-16-mei-2023/
https://www.vvgheineken.nl/concept-notulen-algemene-ledenvergadering-vvgh-16-mei-2023/
https://www.vvgheineken.nl/concept-notulen-algemene-ledenvergadering-vvgh-16-mei-2023/
mailto:secretariaat@vvgheineken.nl


Ledenbrief VvGH - juli 2023 Pagina 2 van 2

Brief Hoorrecht VvGH aan sociale partners en in kopie bestuur HPF

Nu we midden in de voorbereidingen van de transitie naar een nieuw pensioenstelsel zitten,
hebben we alle sociale partners en het bestuur van het HPF geïnformeerd over de ideeën en
verwachtingen van de Vereniging van Gepensioneerden bij Heineken ten aanzien van de
nieuwe pensioenregeling van het Heineken pensioenfonds.
Eind vorig jaar en begin dit jaar hebben we al laten weten dat de VvGH gebruik maakt van het
hoorrecht behorende bij deze transitie. Dat hoorrecht dient zo te worden ingevuld dat sociale
partners de input van de VvGH mee kunnen nemen in hun besluitvorming. Daarom vonden wij
het verstandig alle sociale partners met bijgaande brief (zie link) nu al te informeren over onze
ideeën en verwachtingen betreffende het nieuwe pensioenstelsel.
We hebben voorgesteld de inhoud van deze brief nader te bespreken met de sociale partners
tijdens een gezamenlijk overleg na de zomer.

Reactie bestuur VvGH op vragen over Stichting Pensioen Voldoen

Bij het bestuur van de VvGH komen de laatste tijd vragen binnen over de stichting “Pensioen
Voldoen”. De stichting “Pensioen Voldoen” is van mening dat de wetgever een fout heeft
gemaakt waardoor diegenen die pensioen hebben opgebouwd jarenlang tekort zijn gedaan
door uitgebleven indexaties (zie website van “Pensioen Voldoen”). Het bestuur krijgt vooral
de vraag welk advies de vereniging haar leden hieromtrent geeft.
Wij hebben daarom contact opgenomen met onze actuarieel adviseur en deze bevestigt ons
dat een vereniging zich als zodanig niet kan aanmelden maar dat ieder individu dat wel kan.
Op de vraag welk advies wij aan u kunnen geven geeft hij aan dat het iedereen vrij staat zich
aan te melden, maar een te verwachten positieve uitkomst schat hij beslist laag in.
Ook de Koepel Gepensioneerden ziet niets in een door de stichting “Pensioen Voldoen”
voorbereide massaclaim tegen de staat.
Ondertussen is er uitspraak gedaan in een aangespannen kort geding waarbij de rechter de
claim heeft afgewezen.
Het snijdt meer hout om over de insteek van Pensioen Voldoen, namelijk voldoen aan de
gemiste indexatie, met het HPF te blijven praten zodat bij de uiteindelijke verdeling van de
buffer bij invoering van het nieuwe stelsel voldaan kan worden aan de vraag met betrekking
tot gemiste indexatie. Dit laatste is inmiddels door middel van een brief aan de sociale partners
en het Heineken Pensioenfonds dan ook aan deze partijen uiteengezet.

Met vriendelijke groet,

Bestuur VvGH
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